	Free, quick, and easy telehealth for COVID-19 Treatment Pills
	免費、快速且簡單的 COVID-19 治療藥物遠端醫療

	Have COVID-19 symptoms?
	出現 COVID-19 症狀嗎？

	The Commonwealth of Massachusetts, in partnership with Color, is offering free telehealth visits to get COVID-19 treatment pills, for those ages 12 and up.
	馬薩諸塞州與 Color 合作，為 12 歲及以上人群提供免費遠距醫療，供其獲取新冠肺炎治療藥物。

	Oral antiviral treatment is for people who have had COVID-19 symptoms for 5 days or less. 
Antiviral treatment may reduce the risk of severe disease and prevent hospitalization.
	口服抗病毒治療藥物適用於 COVID-19 感染 5 天以內的人群。 
抗病毒治療可減少重症和住院治療的風險。

	If prescribed, you can pick up treatment pills at your local pharmacy. 
Learn more at mass.gov/COVIDtelehealth
	如果您有處方，則可以在當地藥局購買治療藥物。 
如需了解更多資訊，請造訪 mass.gov/COVIDtelehealth

	Need an interpreter or additional assistance? Reach out to treatments@color.com
	需要口譯員或其他協助嗎？請傳送電子郵件至 treatments@color.com

	To start the free visit, use your smartphone or a computer to go to:
color.com/covid-19-treatment-ma
	如需要開始免費就診，請使用智慧型手機或電腦造訪：
color.com/covid-19-treatment-ma

	Or scan the QR code with your smartphone camera
	或使用智慧型手機的相機掃描 QR 碼

	You can also call the hotline at 833-450-3461
	您也可以致電專線 833-450-3461

	How it works
	如何進行

	STEP 1
	第 1 步

	Go to color.com/covid-19-treatment-ma or call 833-450-3461 and tell us about your symptoms
	造訪 color.com/covid-19-treatment-ma 或致電 833-450-3461 告訴我們您的症狀

	STEP 2
	第 2 步

	Join the video or phone call
	加入視訊或電話通話

	STEP 3
	第 3 步

	If you’re prescribed antiviral treatment, pick it up at your local pharmacy
	如果您接受抗病毒治療，請在當地藥局領藥

	Want your prescription delivered? If you are on a MassHealth or Medicare insurance plan or do not have health insurance, you may be eligible for free overnight delivery. Call AssistRx at 877-450-4412 to learn more.
	您需要配送處方藥嗎？如果您參加 MassHealth 或 Medicare 保險計畫或沒有健康保險，則可能符合資格享受免費隔夜配送服務。請致電 AssistRx 877-450-4412 以了解更多資訊。

	Telehealth appointment hours: 8am - 10pm Eastern Time, 7 days a week
	遠端醫療預約時間：美國東部時間上午 8 點至晚上 10 點（週一至週日）

	Learn more at mass.gov/COVIDtelehealth
	如需了解更多資訊，請造訪 mass.gov/COVIDtelehealth



